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Enerji Piyasası Düzenleme Kurumu (EPDK) Başkanı Hasan Köktaş, ekim ayı sonu itibariyle özel sektör tarafından
yapılan yatırımın 3 bin 200 megavata ulaştığını ve bir rekor kırıldığını açıkladı.  

  

   

Köktaş, yaptığı açıklamada, geçen yıl özel sektör tarafından 2800 megavat kurulu güçte elekrik üretim tesisi
yapıldığını hatırlatarak, “2010 yıkıda bunun da üzerine çıkarak kendi rekorumuzu kıracağımızı söylemiştik. 10'uncu
ayın sonu itibariyle 3200 megavata ulaştık. Kendi rekorumuzu kırmış olduk” dedi.  

     

Bugüne kadar özel sektöre yaklaşık 42 bin megavat civarında lisans verdiklerini, son 2 yılda da özel sektör
tarafından yaklaşık 6 bin megavat ilave bir gücün sisteme katıldığını anlatan Köktaş, "6 bin megavat deyip
geçmeyin. Hep biz senelerce Atatürk Barajı ile övünmez miyiz? Atatürk Barajının büyüklüğü 2 bin 400 megavat
kurulu güçte. Geçen yıl Atatürk Barajından daha büyük bir kurulu gücü özel sektör sessiz sedasız yaptı, kendi
riskiyle. Bu yıl 3 bin 200 megavat Atatürk Barajının 1,5 katı kadar bir ilave kurulu gücü yine özel sektör sessiz
sedasız yaptı" diye konuştu.      

     

  

   

Bu yıl enerji sektörüne yapılan sabit sermaye yatırımının 7,5 milyar lira olduğunu bildiren Köktaş, bunların içinde
başlamış, devam etmekte olan, biten tesislerin bulunduğunu söyledi. Son 2 yılda sektöre 15 milyar liraya yalan
sabit sermaye yapıldığım belirten Köktaş, 2011'de yatırımların 2010'dan az olmayacağım ve yatırımların yenilebilir
enerji lehine olacağım düşündüklerini ifade etti.    
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EPDK Başkanı Köktaş, rüzgarda 5,5 sent alım garantisi rakamını değerlendirdi. Köktaş, "Eğer bir fiyat piyasada
oluşuyorsa, o fiyattan işlem yapılıyorsa, rekabetçi koşullarda oluşan fiyat benim için doğru fiyattır" dedi. Tarife
metodolojisinde kamuoyunda suni bir direnç oluştuğunun belirtilmesi üzerine de Köktaş, Kurulun hiç kimsenin
baskısı altında kalmadan, teknik çalışma neyi gerektiriyorsa onu yapacağını söyledi. Köktaş, "Kurum hesap eder.
Ne hizmetin kalitesinin düşmesinde ne kesintiye uğramasında, ne gereksiz suni şişirilerek pahalı olmasında
kurumumuz cevaz göstermez. Kantarın topuzunu ne tüketici, ne tedarikçi aleyhine kaçırmadan uygun koşularda
hakkaniyetli, adaletli bir tarife metodolojisini gerçekleştirmiş olacağız" diye konuştu.9.11.2010 ENERJİ VADİSİ  
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